
 

 

 
 

Referat for Skolebestyrelsesmøde 
på Brædstrup Skole d.11.03. 2025 kl. 17.00 – 20.00  
 

Bestyrelsen: Camilla Nielsen, Maria Pedersen, Mads Nygaard, Siri Ambus, Jens Laust Bruun Skifter og Kim 
Rohde Sørensen 
Medarbejder repræsentanter: Maibritt Møller Wingender og Anne Kejlberg Madsen. 
Elevrepræsentanter: Gustav og Julius 
Byrådsrepræsentant: Lars Jensen  
Ledelsen: Lisbet Collet- Overgaard, Karina Plauborg Hasselstrøm og Hanne Lund 
 
Særligt inviteret: 
Afbud:  Mette 
Fraværende: 
 
Mødeleder: Mads 
Referent: Lisbet 
 

Punkter Indhold Referat 

Godkendelse af 
dagsorden  

 Dagsorden er godkendt.   

Godkendelse af 
referat 
 

 Referatet er godkendt. 
 

Nyt fra elevrådet 
 

 Der er ingen repræsentanter fra elevrådet til stede ved 
mødet 
 

Kort nyt fra  
Ledelsen 
Medarbejderne  
Forældre 
 

 
Fælles SB-netværk MN 

Ledelse:  
-Skolens ledelse er godt i gang med skoleårets 
planlægning for 25/26 
-I centerklasserne er der pt. 46 elever. Der er løbende 
visitation til specialklasser.  
 
Medarbejdere:  
Ingen kommentarer 
 
Forældre:  
-Den 27. marts er møde i fælles skolebestyrelses-møde. 
Siri, Mads og Jens deltager fra Brædstrup skole.  
-Henvendelse vedr. trafik fra lokalrådet: Mads har været 
i dialog med lokalrådet.  
-Der er åbent møde om etablering af et kulturhus. 
 

Opfølgning på 
folkeskoleforum 

Mads og Jens orienterer 
om mødet  

Temaet var kvalitetsprogrammet.  
 
De taler fortsat om Lillehammer-modellen ind i en tanke 
om en folkeskole for alle børn og unge (ingen i særlige 
skoletilbud).   

Godkendelse af 
budget 2025 
Regnskab for 2024 

HL orienterer om regnskab 
og budget 2025 som det 
ser ud pt.  

Budgettet blev gennemgået. 
 



 

 

 

Skoleårets 
planlægning  

Med kvalitetsprogrammet 
er der en del ændringer ift 
skoleårets planlægning  
Vi vil gerne orientere om 
de generelle ændringer og 
dykke ned i det vi arbejder 
med pt.  
 

Kort gennemgang af folkeskolens kvalitetsprogram (33 
initiativer i tre kapitler) 

Godkendelse ift 
skoleårets 
planlægning  

Timefordelingsplanen skal 
godkendes af 
skolebestyrelsen 
Karaktergivning på 6. 7. 
årgang  
Drøftelse og beslutning  
 

Skolebestyrelsens støtter op om det forløbende arbejde 
med timefordelingsplanen  
 
Skolebestyrelsen er enige med skolens ledelse om, at vi 
på Brædstrup skole ikke vil benytte forslag fra 
kvalitetsprogrammet om karakterer på 6./7. årgang  

Godkendelse af 
princip for 
undervisningens 
tilrettelæggelse  

Udkast vedhæftet Princippet er godkendt.  
 
Mads vil arbejde videre med et layout til princippet.  

Drøftelse af princip 
om fordelingen af 
arbejdet mellem det 
pædagogiske 
personale  

 Udkast til princippet blev gennemgået, og der redigeres 
i princippet, men henblik på at det bliver godkendt til 
næste skolebestyrelsesmøde.  
 

Evaluering af mødet   Evaluering af arbejdet med principper:  
Vi fortsætter vores nuværende proces, da alle inddrages 
på det ønskede niveau.  

Evt.  Morgensangs-missionen Skolen har søgt morgensangsmissionen  

Punkter til næste 
møde 

Skolefoto Dette punkt sættes på dagsorden i april, hvortil vi vil 
drøfte mulighederne.  
Kim er tovholder for dette punkt. 
 

Status for punkt: O for orientering, L for læring og ny viden, D for drøftelse, B for beslutning. 
 
 

 

 

 

 

 

 
 

 


